



Three.com.hk

停止服務通知書 Mobile Disconnection Request

☎ 傳真至 Fax to : 31548423
(Customer Services Division)

登記姓名
Registration Name : _____

聯絡人姓名
ContactName : _____

手機號碼
Mobile No : _____

聯絡人電話號碼(日間/夜間)
Contact Phone (Day) : _____
(Night) : _____

* 香港身份證號碼(個人)/商業登記證號碼(公司)

* HKID No. / B.R.No. : _____

預算停止服務日期：
Expected Disconnection Date : _____

重開日期：
Re-connection Date : _____

停止服務原因
Disconnection Reason : _____

本人明白貴公司客戶服務部收悉本通知書後，將於三個工作天內致電聯絡本人，核對資料及確認停止服務時間，倘若三個工作天內仍**未接獲**確認，貴公司會視乎上述賬戶的服務合約而繼續該服務及收費或停止服務。

I understand that your Customer Services Division will contact me for information verification and disconnection confirmation within 3 working days upon receipt of this request. If I do **not** receive this confirmation within 3 working days, the service shall, in accordance with the Sales and Services Agreement of the above account, be continued **or** be terminated.

客戶簽名公司圖章(如適用者)
Customer Authorised Signature & Company Chop (if applicable)

日期
Date :

* 請連同香港身份證副本(個人)/商業登記證副本(公司)

* Please enclose a copy of your HKID card (Personal) / a copy of Business Registration Certificate (Business)

如需查詢上述安排，請致電21265483與客戶服務部聯絡。

Should any query of above matters, please contact our Customer Service Division at 21265483.